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 Biedrība „Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 
Reģ. Nr. 40008023340 

Grostonas iela 6b, Rīga, LV-1013 
 

Padomes sēdes protokols Nr. 39 
 
Rīgā, Roberta Feldmaņa iela 11, Rīga, LV-1014 
2020. gada 7. oktobrī, pulksten 10:00 
 
Piedalās Latvijas Riteņbraukšanas federācijas, turpmāk – LRF, padomes locekļi: Igo Japiņš, 
Edgars Dupats, Raimonds Graube, Laura Stepane, Andris Kreislers. 
 
Uzaicināti: ģenerālsekretārs Ivo Čerbakovs, izpilddirektors Toms Markss, BMX menedžeris Artis 
Ozols, Igo Japiņa sporta aģentūras mārketinga vadītāja Ginta Dāldere. 
 
Padome sanākusi piecu locekļu sastāvā. Padome ir lemttiesīga.  
 
Sēdi vada: Igo Japiņš 
Protokolē: Toms Markss 
 
Padomes sēdes vadītājs I. Japiņš izsaka priekšlikumu izskatīt padomes sēdes 
darba kārtībā šādus jautājumus. 
1. Sadarbības līguma starp LRF un Igo Japiņa sporta aģentūru par Latvijas Riteņbraucēju 
Vienības brauciena rīkošanas tiesībām pārskatīšana – T. Markss, I. Japiņš. 
2. Ziņojums par LRF finansiālo stāvokli augusta mēnesī – A. Ozols. 
3. Ziņojums par LSFP piešķirtā papildus valsts finansējuma iekšējo sadali – T. Markss, A. Ozols. 
4. Ziņojums par LOK piešķirto finansējumu LRF Olimpiskās izcilības, LOK Tehniskās un TOP 50 
programmu ietvaros – T. Markss. 
5. Par LRF juridisko biedru – biedrības “Baker Sport”, SIA “Alpha Baltic Sport” un biedrības 
“Maratoni” – izslēgšanu – T. Markss.  
6. Latvijas BMX jaunatnes izlases sastāva 2020. gadam apstiprināšana – A. Ozols. 
7. Latvijas BMX pieaugušo izlases sastāva 2020. gadam apstiprināšana – A. Ozols. 
8. Informatīvs ziņojums par Latvijas jaunatnes riteņbraukšanas fonda izveidei – T. Markss. 
9. Ziņojums par LRF biedru sapulces – vēlēšanu norisi – T. Markss. 
 
1. Sadarbības līguma starp LRF un Igo Japiņa sporta aģentūru par Latvijas 
Riteņbraucēju Vienības brauciena rīkošanas tiesībām pārskatīšana – T. Markss, I. 
Japiņš. 
I. Japiņš informē padomes locekļus un uzaicinātos par Latvijas Riteņbraucēju Vienības brauciena 
(turpmāk – Vienības brauciena) norisi laika posmā no 2016. – 2020. gadam un aicina padomes 
locekļus lemt par Vienības brauciena rīkošanas tiesību pagarināšanu SIA  
Igo Japiņa sporta aģentūra” līdz 2024. gadam. G. Dāldere norāda, ka līdz 2020. gada 15. 
oktobrim ir jāiesniedz pieteikums finansējuma saņemšanai no Siguldas novada pašvaldības, kurā 
jānorāda arī pasākuma ogranizators. G. Dāldere informē, ka Siguldas novada pašvaldības 
finansējums sastāda būtisku Vienība brauciena budžeta ieņēmuma sadaļu. Padomes locekļi un 
uzaicinātie diskutē par Vienības brauciena norisi un rīkošanas tiesību turpmāku piešķiršanu SIA 
“Igo Japiņa sporta aģentūra”.  
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Padome, balsojot Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem, Andrim Kreisleram, 
Laurai Stepanei par,  Igo Japiņam atturoties  NOLEMJ:  
1.1. Pagarināt līgumu ar SIA “Igo Japiņa sporta aģentūra” par Vienības brauciena rīkošanas 
tiesībām līdz 2021. gada 1. novembrim. 
1.2. Uzdot LRF valdei sagatavot un noslēgt līguma pagarinājumu, kas ir spēkā līdz 2021. gada 
1. novembrim, ar SIA “Igo Japiņa sporta aģentūra” par tiesībām rīkot Latvijas Riteņbraucēju 
Vienības braucienu. 
 
2. Ziņojums par LRF finansiālo stāvokli augusta mēnesī – A. Ozols. 
A. Ozols informē padomes locekļus un uzaicinātos par LRF finansiālo stāvokli 2020. augusta 
mēnesī. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par LRF budžeta ieņēmumu un izdevumu 
pozīcijām. 
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem un Laurai 
Stepanei par,  NOLEMJ:  
Pieņemt zināšanai A. Ozola ziņojumu.  
 
3. Ziņojums par LSFP piešķirtā papildus valsts finansējuma iekšējo sadali – T. 
Markss, A. Ozols. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par Latvijas Sporta federāciju padomes 
(turpmāk – LSFP) papildus valsts budžeta līdzekļu piešķiršanu LRF – EUR 40 407 apmērā – ar 
mērķi mazināt vīrusa “Covid – 19” radītās sekas. A. Ozols iepazīstina padomes locekļus ar 
proporcionālo finansējuma iekšējo sadali. A. Ozols norāda, ka 30% no kopējā finansējuma būtu 
piešķirami šosejas riteņbraukšanas sadaļai, 30% BMX riteņbraukšanas sadaļai, 20% MTB un 
treka riteņbraukšanas sadaļai, bet 20%, ņemot vērā līguma nosacījumus, piešķirami 
administratīvo izdevumu segšanai. A. Ozols informē, ka lielākā daļa no piešķirtā finansējuma tiks 
tērētā 2021. gadā. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par papildus valsts finansējuma 
piešķiršanu LRF, kā arī A. Ozola piedāvāto proporcionālo sadalījumu. 
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem un Laurai 
Stepanei par,  NOLEMJ:  
3.1. Pieņemt zināšanai T. Marksa un A. Ozola ziņojumus. 
3.2. Apstiprināt LSFP piešķirtā papildus valsts budžeta līdzekļu iekšējo proporcionālo sadali, kas 
paredz 30% piešķirt šosejas riteņbraukšanas programmu realizācijai, 30% BMX programmu 
realizācijai, 20% MTB un treka riteņbraukšanas programmu realizācijai, kā arī 20% 
administratīvo izdevumu segšanai.  
 
4. Ziņojums par LOK piešķirto finansējumu LRF Olimpiskās izcilības, LOK Tehniskās 
un TOP 50 programmu ietvaros – T. Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos ar saņemto informāciju no Latvijas 
Olimpiskās komitejas (turpmāk – LOK) par piešķirtā finansējuma LRF apjomiem – Olimpiskās 
izcilības, LOK Tehniskās un TOP50 programmu ietvaros. T. Markss norāda, ka Olimpiskās 
izcilības programmā piešķirtā finansējuma apjoms sastāda EUR 46 323,50, LOK Tehniskās 
programmas apjoms ir EUR 9393,15, bet TOP 50 programmas finansējuma apjoms ir EUR 
3065,35. T. Markss, ka finansējumi augstāk minētajās programmās piešķirti, ņemot vērā LOK 
izstrādātos kritērijus. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par LOK piešķirto finansējumu un tā 
izlietojuma iespējām.  
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Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem, Andrim 
Kreisleram un Laurai Stepanei par,  NOLEMJ:  
4.1. Pieņemt zināšanai T. Marksa ziņojumu. 
4.2. Uzdot LRF biroja darbiniekiem, ņemot vērā līgumu nosacījumus, atbilstošajā formā 
sagatavot un iesniegt LOK finansējuma pieprasījumus un tāmes.  
 
5. Par LRF juridisko biedru – biedrības “Baker Sport”, SIA “Alpha Baltic Sport” un 
biedrības “Maratoni” – izslēgšanu – T. Markss.  
T. Markss iepazīstina padomes locekļus un uzaicinātos ar LRF juridisko biedru – SIA “Alpha 
Baltic Sport” un biedrība “Maratoni” – iesniegumiem, kuros biedri lūdz tos izslēgt no LRF biedru 
vidus. T. Markss norāda, abi biedru darbība vairs nekādā veidā nav saistīta ar riteņbraukšanas 
sportu. T. Markss norāda, ka būtu jālemj arī par biedrības “Sporta klubs Baker Sport” izslēgšanu 
no LRF, ņemot vērā, sistemātisku LRF biedru gada maksas neveikšanu.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem, Andrim 
Kreisleram un Laurai Stepanei par,  NOLEMJ:  
5.1. Izslēgt SIA “Alpha Baltic Sport” no biedrības “Latvijas Riteņbraukšanas federācija” juridisko 
biedru vidus pēc LRF statūtu punkta 3.6. 
5.2. Izslēgt biedrību “Maratoni” no biedrības “Latvijas Riteņbraukšanas federācija” juridisko 
biedru vidus pēc LRF statūtu 3.6. punkta. 
5.3. Izslēgt biedrību “Sporta klubs Baker Sport no biedrības “Latvijas Riteņbraukšanas 
federācija” juridisko biedru vidus pēc LRF statūtu 3.7.1. apakšpunkta. 
 
6. Latvijas BMX jaunatnes izlases sastāva 2020. gadam apstiprināšana – A. Ozols. 
A. Ozols iepazīstina padomes locekļus un uzaicinātos ar Latvijas sportistu atlases kritēriju 
izpildes rezultātiem dalībai Latvijas BMX jaunatnes izlases sastāvā. A. Ozols norāda, ka kā 
vienīgais atlases kritērijs tika noteikts sasniegtais rezultāts Latvijas BMX čempionātā. Padomes 
locekļi un uzaicinātie diskutē par atlases rezultātu izpildi. A. Ozols aicina padomes locekļus 
balsot par Latvijas BMX jaunatnes izlases sastāva apstiprināšanu.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem, Andrim 
Kreisleram un Laurai Stepanei par,  NOLEMJ:  
6.1. Apstiprināt Latvijas BMX jaunatnes izlases sastāvu 2020. gadam.  
6.2. Uzdot T. Marksam publicēt Latvijas BMX jaunatnes izlases sastāvu 2020. gadam mājaslapā 
lrf.lv.  
 
7. Latvijas BMX pieaugušo izlases sastāva 2020. gadam apstiprināšana – A. Ozols. 
A. Ozols iepazīstina padomes locekļus un uzaicinātos ar Latvijas sportistu atlases kritēriju 
izpildes rezultātiem dalībai Latvijas BMX pieaugušo izlases sastāvā. A. Ozols norāda, ka kā 
vienīgais atlases kritērijs tika noteikts sasniegtais rezultāts Latvijas BMX čempionātā. Padomes 
locekļi un uzaicinātie diskutē par atlases rezultātu izpildi. A. Ozols aicina padomes locekļus 
balsot par Latvijas BMX pieaugušo izlases sastāva apstiprināšanu.  
 
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem, Andrim 
Kreisleram un Laurai Stepanei par,  NOLEMJ:  
7.1. Apstiprināt Latvijas BMX pieaugušo izlases sastāvu 2020. gadam.  
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7.2. Uzdot T. Marksam publicēt Latvijas BMX pieaugušo izlases sastāvu 2020. gadam mājaslapā 
lrf.lv.  
 
8. Informatīvs ziņojums par Latvijas jaunatnes riteņbraukšanas fonda izveidei – 
T. Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos ar ideju par Latvijas jaunatnes 
riteņbraukšanas fonda izveidi, kura mērķis ir sekmēt jauno un talantīgo šosejas, kā arī MTB 
sportistu sagatavošanos un dalību nozīmīgākajās starptautiskajās sacensībās. T. Markss norāda, 
ka pamatfinansējums fondam būtu no sacensību organizatoriem, kas par katru savu sacensību 
dalībnieku fondā ieskaitītu 1 EUR.  Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par Latvijas jaunatnes 
riteņbraukšanas fonda izveides iespējām un darbības mērķiem.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem, Andrim 
Kreisleram un Laurai Stepanei par,  NOLEMJ:  
Pieņemt zināšanai T. Marksa ziņojumu.  
 
9. Ziņojums par LRF biedru sapulces – vēlēšanu norisi – T. Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par nepieciešamību noteikt LRF biedru 
sapulces – vēlēšanu norises laiku. T. Markss ierosina LRF biedru sapulci – vēlēšanas rīkot 2020. 
gada 20. novembrī. T. Markss aicina padomes locekļus balsot. 
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem, Andrim 
Kreisleram un Laurai Stepanei par,  NOLEMJ:  
9.1. Apstiprināt LRF biedru sapulces – vēlēšanu norisi 2020. gada 20. novembrī. 
9.2. Uzdot T. Marksam informēt LRF biedrus par vēlēšanu norisi 2020. gada 20. novembrī, 
nosūtīt biedriem oficiālu e-pasta vēstuli uz biedru norādītajām adresēm, kā arī ievietot 
informāciju LRF interneta vietnē – lrf.lv.  
 

 
Padome darbu beidz pulksten 12:00. 
 
Igo Japiņš       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Prezidents     ____________________________ 
 
Edgars Dupats       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
Laura Stepane 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes locekle     ____________________________ 
 
 
Raimonds Graube 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
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Andris Kreislers 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
 
 
Protokolists Toms Markss   ____________________________ 
 
 
 

 
 
 


